
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXII/2023 

LXII Sesja w dniu 20 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:20 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary, 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4. Karolina Przygoda – Radca Prawny. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył LXII obrady Sesji Rady Miejskiej, witając 

wszystkich zebranych. W obecnym momencie obecnych było 10 Radnych, co stanowi 

kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do biura Rady wpłynęły dwa wnioski od 

Pani Burmistrz: pierwszy o wycofanie z obrad projektu uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania usług wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie 

dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb 

ich pobierania; drugi o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie przyznawania i 

ustalania wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Młynarach praz ustanowienia 



służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy Młynary. 

Odczytał wnioski. 

 

Radni nie mieli uwag. 

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie nowego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Jarosław Kopyciński, 

Jadwiga Orłowska 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 

listopada 2023 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 listopada 

2023 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Jarosław Kopyciński, 

Jadwiga Orłowska 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o odczytanie sprawozdania z pracy 

burmistrza. 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy burmistrza za okres od 23 listopada do 20 

grudnia 2023 r.  

Pani Burmistrz podziękowała Radnym za wkład w rozwój gminy, wspólną pracę, dzięki 

której Gmina Młynary w Rankingu Gmin w 2023 roku zajęła I miejsce w powiecie elbląskim, 



II miejsce w województwie warmińsko-mazurskim spośród wszystkich gmin miejsko-

wiejskich. Wręczyła Radnym podziękowania. 

O godz. 15:20 wszedł Pan Andrzej Florczyk. Od tej pory na sesji obecnych było obecnych 11 

Radnych. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie było interpelacji i zapytań. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 

Nie było wniosków Sołtysów. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 

rok: 

 

a) odczytanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2036, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024-2036. 

b) odczytanie projektu Budżetu na 2024 r, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt Budżetu na 2024 r, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował oglądających sesję Rady Miejskiej, że 

burzliwa dyskusja nad budżetem na 2024 rok odbyła się podczas posiedzenia trzech komisji, 

które miały miejsce 6 grudnia 2023 roku. Na komisji gościł również przedstawiciel 

organizacji pozarządowej. 

 

c) odczytanie opinii komisji i wniosków radnych (opinii Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz 

projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, opinii Komisji Rewizyjnej do 

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary 

na 2024 rok, opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej oraz projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok), 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczących Komisji o doczytanie opinii do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2036 oraz Budżetu na 2024 rok. 

 

d) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury oraz 

Przewodniczących Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 

rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o doczytanie opinii połączonych komisji do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2024-2036 oraz Budżetu na 2024 rok 

 

e) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o odczytanie opinii RIO do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2036 oraz Budżetu na 2024 rok 

 

f) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2024-2036 oraz projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Młynary na 2024 rok, 

 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

g) uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na 2024-2036 rok, 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na 2024-2036 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

h) uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2024-2036 oraz budżetu na 2024 rok. Zapewnił, że jako Rada będą wspierali Panią 

Burmistrz w realizacji budżetu. 

Pani Burmistrz podziękowała za zaufanie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2036, 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Skarbnik o omówienie obu 

uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2036, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika i kandydata na 



strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Młynary 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Przewodniczący rady miejskiej wyjaśnił, że zostały podniesione stawki dla strażaków 

ochotników z 17,00 zł do 24,95 zł.  

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika i kandydata na strażaka 

ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy będą zmiany od nowego roku i czy kury są opłacalne. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że nie utrzymuje nieopłacalnych przewozów. Jest to uchwała 

podejmowana corocznie. 

Przewodniczący Rady miejskiej odczytał jakich linii dotyczy podjęta uchwała. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady miejskiej odczytał jakich linii dotyczy podjęta uchwała. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej, .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

f) ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową, której 

organizatorem jest Gmina Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową, której 

organizatorem jest Gmina Młynary,  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

g) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz usług sąsiedzkich, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz usług sąsiedzkich, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

h) sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Młynarach na 2024 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o 

opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że uchwała została zaopiniowana 

pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Młynarach na 2024 rok,.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

i) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Młynarach na 2024 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach powiedział, że plan pracy Rady Miejskiej jest 

podobny do ubiegłego roku. Wyraził nadzieję na kontunuowanie planu pracy przez nową 

Radę Miejską. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Młynarach na 2024 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

j) nadania nazwy ulicy „ Łąkowa” w miejscowości Młynary 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, dlaczego taka właśnie nazwa ulicy. 



Pani Burmistrz powiedziała, że nazwa ulicy nawiązuje do ulic znajdujących się w 

sąsiedztwie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że można złożyć wniosek formalny o zmianę 

nazwy ulicy. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy „Łąkowa” w miejscowości Młynary.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

k) zaliczenie drogi do kategorii dróg publicznych, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenie drogi do kategorii dróg publicznych, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

l) przyznawania i ustalania wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Młynarach 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach powiedział, że podjęcie uchwały podyktowane 

jest pismem jakie wpłynęło od Prokuratora, który stwierdza, że uchwała jest nieważna z 

uwagi na błędny sposób publikacji. Uchwała powinna podlegać ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Odniósł się również do drugiego 

zarzutu, jakim jest potrącenie części diety Radnego spowodowanej nieobecnością Radnego na 



Sesji Rady Miejskiej. Przewodniczący wyjaśnił, że uchwała nie zmienia wysokości diet 

Radnych Rady Miejskiej w Młynarach.  

Pan Andrzej Florczyk zapytał kto jest autorem tego pisma. 

Pani Karolina Przygoda – radca prawny odpowiedziała, że autorem pisma jest Prokurator 

Prokuratury Rejonowej w Braniewie. Pani Mecenas wyjaśniła na czym polegała skarga 

Prokuratura. Wyjaśniła, że dotyczy to całego województwa warmińsko-mazurskiego.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyznawania i ustalania wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Młynarach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

m) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poinformował, że do programu e-sesja została 

załączona odpowiedź na interpelację w sprawie współpracy Gminy Młynary z firmą 

dokonującą wycinki zakrzaczeń oraz odpowiedzi na zapytania. 

 

10. Sprawy różne. 

 



Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy prace remontowe chodnika w Młynarskiej Woli 

zostaną zakończone do końca roku. 

Pani Burmistrz powiedziała, że powinny zostać zakończone do końca roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach złożył wszystkim życzenia Świąteczne i 

Noworoczne. 

Pani Burmistrz również złożyła życzenia oraz podziękowała Radnym za trud minionego roku.  

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady LXII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

Karol Jóźwiak  

 

 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


